

Tel: 05-241 7100, 255 2666 URL: www.keristravel.net

## 9D6N

# USA WEST COAST LOS ANGELES - SAN FRANCISCO - LAS VEGAS

# 美国西岸

洛杉矶 - 三藩市 - 拉斯维加斯

Tour Code: 9 ULL









#### **SCHEDULE**

KUALA LUMPUR - LOS ANGELES (21H) (MOB)

Check in hotel

D2

LOS ANGELES - (522KM 6H) - 17 MILES - SAN FRANCISCO (200KM 2H30M)

- Seal Rock (Photo Stop)
- Lone Cypress (Photo Stop)
- Pebble Beach(Photo Stop)

D3

SAN FRANCISCO CITY TOUR -FRESNO (300KM 3H30M) (B/-/D)

- Bay Cruise (Ticket Included)
- Palace of Fine Arts (Photo Stop)
- Golden Gate Bridge (Photo Stop)
- Fisherman Wharf (Fhoto Stop)
- Lombard Street (Photo Stop)
- SFO Civil Center (Photo Stop)

D4

FRESNO - BARSTOW (388KM 4H) -LAS VEGAS (253KM 2H 40M)

- The Mojave Desert (Drive Pass)
- Barstow City (Drive Pass)
- South Las Vegas Boulevard (The Strip)

\*Optional: Night Tour include Dinner

(Explore the Volcano at Mirage, Fountain at Bellagio and experience the Fremont Street of Downtown Las Vegas)

D<sub>5</sub>

LAS VEGAS - GRAND CANYON -LAS VEGAS (199KM 2H 30M) (B/-/D)

 Grand Canyon-West Rim (Visit With Entrance) \*Optional tour - Helicopter ride and sightseeing boat tour or Skywalk

D<sub>6</sub>

LAS VEGAS - LOS ANGELES (435KM 5H)

Tanger Outlet (Visit)

LOS ANGELS - KUALA LUMPUR (B/-/-)

 Free at leisure till evening departure \*Optional tour - Disneyland or Universal Studio or LAX & Hollywood Tour

HIGHLIGHTS

D8

CROSS INTERNATIONAL DATELINE (MOR)

ARRIVAL HOME

#### 17th MILES DRIVE

The shores of Monterey is absolutely breathtaking, with many scenic points along the way like Seal Rock and the Lone Cypress.

#### SAN FRANCISCO

- The Palace of Fine Arts in the Marina District of San Francisco, California, is a monumental structure originally constructed for the 1915 Panama-Pacific Exposition in order to exhibit works of art presented there.
- The Golden Gate Bridge is a suspension bridge spanning the Golden Gate strait, the 1 mile wide, 3 mile long channel between San Francisco Bay and the Pacific Ocean.
- Fisherman's Wharf-San Francisco's most popular destination. Known for its historic waterfront, delicious seafood, spectacular sights and unique shopping. While strolling at Fisherman's Wharf, you will have a chance to see the boisterous and noisy sea lions. They spend as many as 10 months of the year (September through June) sunning themselves on the docks or playing in the waters at Pier 39.
- Lombard Street in San Francisco is one of America's crookedest streets. The steep, hilly street was created with sharp curves to switchback down the one-way hill past beautiful Victorian mansions.

#### **FRESNO**

- The Mojave Desert is a rain shadow, mostly high desert area, that occupies a significant portion of southeastern California and smaller parts of central California, southern Nevada, southwestern Utah and northwestern Arizona in the United States.
- BARSTOW is a city in San Bernardino County, California, United States. The population was 22,639 at the 2010 census. Barstow is located 55 miles north of San Bernardino. Barstow is a major transportation center for the Inland Empire.

#### LAS VEGAS

The Grand Canyon is a steep-sided canyon carved by the Colorado River in the state of Arizona in the United States. Grand Canyon was declares World Heritage Site since 1979. The Grand Canyon is 446 km long, up to 29 km wide and attains a depth of over a mile (6,093 feet or 1,857 meters). Nearly two billion years of Earth's geological history have been exposed as the Colorado River and its tributaries cut their channels through layer after layer of rock while the Colorado Plateau was uplifted.

Remarks:\*The group will take the designated park shuttle to enter the canyon. Upon arriving the terminal, you may take the Optional: helicopter ride and sightseeing boat tour, in order to feel the canyon and Colorado River from different perspective and explore the true beauty of the Grand Canyon. Afterwards, you may take the park shuttle to the next sightseeing spots, Eagle Point and Guano Point. At Eagle Point, you may take the **Optional: visit to the Skywalk**, which is the new G gigantic construction built on the very edge of the Grand Canyon West Rim.

Tanger Factory Outlet Centers, Inc. is a real estate company that owns the chain Tanger Outlets, an outlet mall company headquartered in Greensboro, North Carolina.









- 3 \* HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
- LOS ANGELES
- X2 NIGHTS ✓ SAN FRANCISCO X1 NIGHT
- ✓ FRESNO
- X1 NIGHT ✓ LAS VEGAS X2 NIGHTS
- 6 BREAKFASTS / 3 DINNERS
- ✓ MIX WESTERN MEALS AND CHINESE MEALS

- Bay Cruise
- 17th Miles Drive
- Golden Gate Bridge
- West Rim Grand Canyon Factory Outlet





#### 精简行程

吉隆坡 - 洛杉矶 (21小时) (机上用餐)

入住酒店

洛杉矶 - 17英里 (522公里 6小时) -三藩市 (200公里 2小时30分钟 ) (早/-/晚餐)

- 海豹岩(拍照)
- 孤柏树 (拍照)
  - 圆石滩(拍照)

#### 第三天

三藩市- 弗雷斯诺 (300公里 3小时30分钟)

(早/-/晚餐)

- 港湾游船(包含船票)
- 艺术宫(拍照)
- 金门大桥(拍照)
- 渔人码头(拍照)
- 九曲花街(拍照)
- 市政中心(拍照)

#### 第四天

弗雷斯诺 - 巴斯托 (388公里4小时) -拉斯维加斯 (253公里 2 小时40分钟) (早餐/-/

- 莫哈韦沙漠(路途经过)
- 巴斯托市(路途经过)
- 南拉斯维加斯大道(赌场大道)

\*自费项目:夜游包括晚餐

探索海市蜃楼酒店的火山喷发表演,百乐宫的音乐 喷泉表演和弗里蒙特街电子天幕的闪耀,带个游客最 惊喜的拉斯维加斯体验。

#### 第五天

拉斯维加斯 - 科罗拉多大峡谷 -拉斯维加斯 (199公里 2小时30分钟) (早/-/晚餐

● 参观西缘大峡谷(参观含入门票)

\*自费项目 - 乘坐直升机及观光船游览或天空步道

#### 第六天

拉斯维加斯 - 洛杉矶 (435公里5小时)

(早餐/-/-

参观丹吉尔直销中心(参观)

#### 第七天

洛杉矶 - 吉隆坡

(早餐/-/-)

● 自由活动,送往机场,返回吉隆坡 \*自费项目 - 迪士尼乐园或环球影城或 洛杉矶之好莱坞社区游

第八天

穿越国际子午线

(机上用餐)

第九天

抵达家园









中餐与西餐为主

#### 17英里蒙特雷

17英里蒙特雷-是一个闻名世界的旅游胜地。除了壮观,昂贵的私人别墅和高 尔夫球场,沿路上还可以欣赏出名的海豹岩和孤柏树。

#### 三藩市

- 艺术馆-位于滨海区旧金山,加利福尼亚州的宫殿,最初建于1915年巴拿马太 平洋博览会,以展示艺术呈现作品而建造的。
- 金门大桥-金门大桥横跨金门海峡,旧金山湾与太平洋之间。这座桥4200英尺 (1300米)是世界上最长的悬索桥,也是旧金山国际公认的象征。
- 渔人码头-旧金山最热门的目的地,以其历史悠久的海滨,美味的海鲜,壮观 的景色和独特的购物成为三藩市最受欢迎的景点。每年10个月(九月至六月) 当漫步在渔人码头时,您将有机会看到喧闹和嘈杂的海狮驻守在39号码头在那 做日光浴,海上玩耍。
- 九曲花街-位于旧金山是美国最弯曲的街道之一。一条东西方向實穿要塞公园 及牛洞区 (Cow Hollow) 的街道。因其有一路段由八個急弯组成而聞名,也是 电视电影拍摄最喜爱的场景。

#### 弗雷斯诺

- 莫哈韦沙漠- 莫哈维沙漠是个位于美国西南部,南加利福尼亚州东南部的沙漠 莫哈韦沙漠位于美国西南部,地跨加利福尼亚州东南、亚利桑那州西北、犹 他州和内华达州南部。 莫哈维沙漠有山有水,还有国家公园,如果春天的雨水 好,还有机会欣赏漫山遍野灿烂的野花。
- 巴斯托-巴斯托是在圣贝纳迪诺县,加利福尼亚州,美国的城市。人口是 22639在2010年人口普查。巴斯托位于北圣贝纳迪诺55英里。巴斯托是一个 重要的交通中心内陆帝国。

#### 拉斯维加斯

大峡谷是科罗拉多河的杰作,是联合国教科文组织选为受保护的天然遗产之一 也是地球上自然界七大奇景之一。大峽谷总长446公里,平均深度有1200公 尺, 寬度从0.5公里至29公里。西峡谷是瓦拉派印地安保留地, 可近眺老鷹岩 也可在四千英尺高的蝙蝠岩峭壁上眺望贯穿大峡谷谷底的科罗拉多河,甚至 可以参观印第安部落来了解最原始的本土文化。

备注:团队乘坐指定的巴士进入西峡谷。你可以自费项目:乘坐直升机及乘坐观光船,从不 同的角度欣赏峡谷和科罗拉多河,探索大峡谷的壮美。之后,你可以乘坐穿梭巴士到 下一个观光景点。你可以自费项目:参观天空步道,这建筑建在大峡谷西缘的边缘。

丹吉尔直销中心, 是一家房地产公司, 拥有连锁丹吉尔奥特莱斯, 出口商场公 司,是美国着名的国际时尚品牌直销店中心。这里集中了世界名店以及众多美 国品牌店、化妆品店等。

### 旅游亮点



3 | 酒店 (6晚)

/ 港湾游船

✓ 黄金海岸17英里

✔ 金门大桥

科罗拉多大峡谷-西缘

参观名牌直销商场

/ 洛杉矶 ×2晚

三藩市 ×1晚

✓ 弗雷斯诺 ×1晚

拉斯维加斯 ×2晚